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Protokół Nr I/10 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej w dniu 2 grudnia 2010 roku 

 
Pierwsza sesja Rady Miasta VI kadencji  rozpoczęła się o godz. 1600 i zwołana została 
przez przewodniczącego Rady Miasta minionej kadencji Grzegorza Chudomięta. 
Do czasu wyboru przewodniczącego Rady Miasta VI kadencji – sesję prowadził 
najstarszy wiekiem radny VI kadencji Pan Ryszard Pacułt. 
 
Ad 1 i 2 
Otwierając inauguracyjną sesję Rady Miasta, prowadzący obrady Ryszard Pacułt 
powitał  zgromadzonych na sali, tj.: 
- Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej Panią Izabelę Gawron 
- przybyłych mieszkańców miasta 
- kierowników Wydziałów Urzędu Miasta oraz kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych 
- przedstawicieli prasy i radia 
- wszystkich obecnych na sali 
- oraz nowo wybranych Radnych 
 
Następnie Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej p. Izabela Gawron wręczyła 
radnym zaświadczenia o wyborze do Rady Miasta. 
 
Ad. 3 
Złożenie ślubowania przez nowo wybranych Radnych 
 
Rotę ślubowania odczytał prowadzący obrady Ryszard Pacułt. 
Radni wywoływani wg. kolejności alfabetycznej  przez najmłodszego radnego 
p. Łukasza Szostaka wypowiadali słowo „Ślubuję”. 
Ślubowanie złożyło 22 radnych, tj.  wszyscy nowo wybrani radni za wyjątkiem 
Wiesława Fąfary, który był nieobecny na inauguracyjnej sesji. 
 
Ad. 4. 
Prowadzący obrady stwierdził prawomocność obrad; na statutową liczbę 23 radnych 
w obradach uczestniczy 22. (nieobecny Wiesław Fąfara). 
Po stwierdzeniu kworum, prowadzący obrady Ryszard Pacułt zwrócił się z pytaniem 
w sprawie ewentualnych propozycji zmian do porządku obrad przesłanego radnym 
wraz z powiadomieniem o zwołaniu sesji. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag, w związku z tym porządek obrad I sesji przedstawia 
się następująco: 
1. Otwarcie sesji 
2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze  
3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych 
4. Stwierdzenie prawomocności obrad 
5. Powołanie Komisji Skrutacyjnej 
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6. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta 
7. Wybór Zastępców Przewodniczącego Rady Miasta 
8. Informacja o stanie mienia komunalnego 
9. Zakończenie obrad. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji 5. punktu porządku obrad, prowadzący sesję  
Ryszard Pacułt zgłosił wniosek o przerwanie obrad i ich wznowienie 8 grudnia o godz. 
16.00, tj. kiedy będą znane wyniki  II tury wyborów prezydenta miasta Kędzierzyna-
Koźla. 
 
Rada jednogłośnie, tj. 22 głosy „za” przyjęła wniosek. 
 

Realizując wniosek prowadzący obrady Ryszard Pacułt ogłosił przerwę w obradach. 
 
Pierwsza część obrad trwała do godz. 16.20. 
 
Część II.  sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbytej w dniu 8  grudnia 2010 roku 

(kontynuacja obrad przerwanych 2 grudnia 2010 r.) 
 

Obrady Rady zostały wznowione o godz. 16.00. 
Obecni byli wszyscy radni. 
 
Prowadzący obrady Ryszard Pacułt po przywitaniu wszystkich obecnych, stwierdzeniu 
kworum,  przypomniał, że sześciodniowa przerwa wynikała z wniosku przyjętego na 
sesji  2 grudnia 2010 r. 
 
Następnie Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej p. Izabela Gawron wręczyła 
radnemu Wiesławowi Fąfarze zaświadczenie o wyborze do Rady Miasta. 
Przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radny Wiesław Fąfara złożył 
ślubowanie. 
 
Prowadzący obrady Ryszard Pacułt przypomniał, że zgodnie z porządkiem obrad do 
realizacji pozostały punkty: 
5. Powołanie Komisji Skrutacyjnej 
6. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta 
7. Wybór Zastępców Przewodniczącego Rady Miasta 
8. Informacja o stanie mienia komunalnego 
9. Zakończenie obrad. 
 
Rafał Olejnik zgłosił wniosek o dwugodzinną przerwę, w trakcie której będą 
prowadzone rozmowy na temat  utworzenia koalicji w Radzie.  
 
Po krótkiej dyskusji prowadzący obrady Ryszard Pacułt ogłosił przerwę do godz. 
17.00.  
O 17-tej okazało się, że istnieje potrzeba kontynuowania rozmów. W związku z tym 
przerwa została przedłużona do 18.00. 
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Po wznowieniu obrad radny Andrzej Kopeć zgłosił wniosek o przerwę w obradach do 
10 grudnia br. do godz. 16.00. 
 
Wniosek poparł Grzegorz Mankiewicz, natomiast Rafał Olejnik przedstawił odmienne 
stanowisko.  
 
Prowadzący obrady Ryszard Pacułt poddał wniosek Andrzeja Kopecia pod 
głosowanie: 
„za” oddano 8 głosów, 
„przeciw” 14 
„wstrzymujących się” 0. 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 
 
Ad. 5 i  ad. 6 
 
Zgłaszanie kandydatur na funkcję przewodniczącego Rady Miasta: 
 
Elżbieta Czeczot zgłosiła kandydaturę Rafała Olejnika – radny wyraził zgodę na 
kandydowanie  
Tadeusz Urbańczyk zgłosił kandydaturę Andrzeja Kopecia – radny wyraził zgodę na 
kandydowanie 
Halina Fogel zgłosiła kandydaturę Ryszarda Pacułta – radny nie wyraził zgody. 
 
Po upewnieniu się, że nie ma więcej zgłoszeń kandydatur na funkcję 
przewodniczącego Rady Miasta, prowadzący obrady Ryszard Pacułt poddał pod 
głosowanie wniosek o zamknięcie listy kandydatów. 
Rada jednogłośnie, tj. 22 głosy „za” poparła wniosek. 
 
Powołanie komisji skrutacyjnej 
 
Na wstępie ustalono, że komisja skrutacyjna będzie liczyła 5 osób. 
 
Zbigniew Barszcz zgłosił kandydaturę Elżbiety Czeczot 
Andrzej Kopeć zgłosił kandydaturę Łukasza Szostaka 
Halina Fogel zgłosiła kandydaturę Huberta Majnusza 
Robert Młodziński zgłosił kandydaturę Grzegorza Peczkisa 
Rafał Olejnik zgłosił kandydaturę Zbigniewa Barszcza 
 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 
 
Prowadzący obrady Ryszard Pacułt ogłosił  przerwę do czasu zakończenia prac 
komisji skrutacyjnej  (przerwa trwała od 18.10 do 18.25) 
 
W tym czasie członkowie komisji skrutacyjnej udali się do Biura Rady Miasta w celu 
przygotowania kart do głosowania. 
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Po przerwie przewodnicząca komisji skrutacyjnej Elżbieta Czeczot przedstawiła 
Radzie proponowany wzór karty do głosowania oraz objaśniła zasady tajnego 
głosowania. 
Następnie na podstawie listy obecności rozdano radnym karty do głosowania. Radni 
po dokonaniu stosownych skreśleń wrzucili karty do urny wyborczej. 
Komisja skrutacyjna udała się do Biura Rady Miasta, celem sporządzenia protokółu              
z  tajnego głosowania 
Kandydaci Rafał Olejnik i Andrzej Kopeć nie brali udziału w głosowaniu gdyż 
dotyczyło ono ich interesu prawnego 
 
Prowadzący obrady Ryszard Pacułt ogłosił  przerwę (od 18.45 do 18.50). 
 
Po przerwie przewodnicząca komisji skrutacyjnej Elżbieta Czeczot  odczytała  

„Protokół  komisji skrutacyjnej powołanej na I sesj i Rady Miasta K ędzierzyn – Ko źle  
w dniu 8 grudnia 2010 r.  dla wyboru Przewodnicz ącego Rady Miasta 

 
Komisja w składzie: 
1. Elżbieta Czeczot - Przewodnicząca 
2. Zbigniew Barszcz - Członek 
3. Hubert Majnusz  -     „ 
4. Grzegorz Peczkis  -     „ 
5. Łukasz Szostak -     „ 
 
Na podstawie wyników głosowania tajnego Komisja Skrutacyjna stwierdza, co następuje: 

Na Przewodniczącego Rady Miasta zgłoszono kandydatury: 
 
1.Andrzeja Kopecia 
2. Rafała Olejnika 
 
Obecnych na sesji wg listy obecności było 23 radnych 
Głosowało 21 radnych 
Głosów ważnych oddano 19 
Głosów nieważnych oddano 2 
 
Kandydaci otrzymali głosów: 
1. Andrzej Kopeć  - 5 głosów 
2. Rafał Olejnik - 12 głosów 
 
Wobec powy ższego komisja skrutacyjna stwierdza, że na Przewodnicz ącego Rady 
Miasta  K ędzierzyn - Ko źle, Rada w głosowaniu tajnym wybrała Rafała Olejnik a.” 
(protokół z tajnego głosowania w załączeniu do nin. protokółu) 
 
Prowadzący obrady Ryszard Pacułt odczytał uchwałę w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
 

Uchwała Nr I/1/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
 z dnia 8 grudnia 2010 r.. 

 
w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn - Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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Prowadzenie sesji objął przewodniczący Rady Miasta Rafał Olejnik, który 
podziękował za wybór oraz zgłosił wniosek o jednodniową  przerwę w obradach, tj. do  
9 grudnia 2010 r. do godz. 16.00. 
 
Wojciech Jagiełło poprosił o uzasadnieniu wniosku. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Rafał Olejnik poinformował, że przerwa jest konieczna 
na prowadzenie rozmów zmierzających do wyłonienia kandydatur na pozostałe 
funkcje w Radzie Miasta. 
Rada przyjęła wniosek stosunkiem głosów: 
„za” 13, 
„przeciw” 4, 
„wstrzymujących się” 5. 
 
Realizując wniosek przewodniczący Rady Miasta Rafał Olejnik ogłosił przerwę                 
w obradach. 
 
II część obrad trwała do godz. 19.00. 
 
III cz ęść  sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbytej w dniu 9  grudnia 2010 roku 

(kontynuacja obrad przerwanych 2 grudnia 2010 r.) 
 

Obrady Rady zostały wznowione o godz. 16.15. 
Obecni byli wszyscy radni. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Rafał Olejnik po przywitaniu wszystkich obecnych, 
stwierdzeniu kworum  przypomniał, że zgodnie z porządkiem obrad sesji nr I do 
realizacji pozostały punkty: 
7. Wybór Zastępców Przewodniczącego Rady Miasta 
8. Informacja o stanie mienia komunalnego 
9. Zakończenie obrad. 
Poinformował również, że prowadzone do tej pory rozmowy zmierzające do 
utworzenia koalicji i wyłonienia kandydatów na zastępców przewodniczącego Rady 
Miasta nie zostały zakończone. W związku z tym wnioskuje o wykreślenie z porządku 
obrad punktu  7. Wybór Zastępców Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Grzegorz Mankiewicz przestrzegł, że brak zastępców przewodniczącego Rady może 
mieć negatywne skutki dla  pracy  Rady w przypadku choroby lub innego 
nieszczęśliwego wypadku przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Rafał Olejnik, krótko odniósł się do obaw przedmówcy, 
a następnie poddał swój wniosek pod głosowanie: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 3, 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
Wniosek został przyjęty 
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Ad. 8. 
Informacja o stanie mienia komunalnego 
(materiał pisemny w załączeniu do protokółu) 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do powyższej informacji. 
 
Przed zamknięciem obrad przewodniczący Rady Miasta Rafał Olejnik poinformował, 
że zwołuje w dniu dzisiejszym o godz. 16.45 II sesję Rady Miasta z proponowanym 
porządkiem obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ślubowanie Prezydenta Miasta. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
2. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
 
3. zmiany uchwały własnej w sprawie określenia wzorów informacji                            

o nieruchomościach i obiektach budowlanych, o gruntach i lasach oraz 
deklaracji na podatek od nieruchomości, na podatek rolny i podatek leśny, 

4. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 9. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – przewodniczący Rady Miasta Rafał 
Olejnik zamknął sesję  Nr I Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
Przewodniczący obrad 

Rafał Olejnik 
 
Sesja zakończyła się o godz. 16.20 
Protokółowała  H. Olkowska 
 
 
 


